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Aanwezig :Gerard Brinkman, Paul Out, Ben Droog, Henk Damhuis, Tineke 
Botman 
 
Madjoe, VVW, Mooi Beauty, Plan Zuid, Vegro, Opzwiepers, Wham Wham, 
Gruppo Sportivo, WSW, Parallax, Simokos 
 
Opening: 
Gerard heet iedereen van harte welkom. 
Dit was een fijn seizoen alle wedstrijden zijn zonder problemen gespeeld. 
 
Ingekomen stukken: 
Vegro had een vraag over het toernooi. 
Paul heeft uitgelegd dat de opzet van een toernooi is om de “eigen” teams eens 
tegen een “vreemd” team te laten spelen. Maar de laatste keren dat het toernooi 
nog kon doorgaan was het een probleem om teams van “buiten” naar de Streek 
te krijgen.   
In de enquête die eind vorig seizoen is gehouden stonden ook de eigen teams er 
ook niet allemaal positief in. Ja dan komt de vraag om hier mee door te gaan. 
 
We gaan voor volgend seizoen weer kijken voor een toernooi / een middag met 
eten als afsluiting. 
De kantine wordt verbouwd dus volgend seizoen hebben we ook meer ruimte 
voor een buffet. 
Verder waren er geen ingekomen stukken. 
 
Notulen: 
De notulen van 09-04-2022, hier waren geen vragen over en worden goed 
gekeurd. 
 
Evaluatie seizoen 2022-2023: 
Iedereen was positief heel goed gegaan. 
Verder geen opmerkingen. 
 
Inventarisatie seizoen 2023-2024: 
Plan Zuid vraagt of er weer op punten gespeeld kan worden 
Maar we blijven op tijd spelen dit heeft meer voordelen. 
 
 



Financiën: 
We konden op scherm zien hoe we ervoor staan. 
Ben heeft een goede uitleg geven over de cijfers. 
We teren wel iets in op het eigen vermogen maar er hoeft volgend seizoen geen 
contributie verhoging plaats te vinden. 
Verder waren er geen vragen en was alles duidelijk. 
Rob en Nanni hebben de kas goed gekeurd. 
Voor volgend seizoen bestaat de kascontrole commissie uit Nanni van WSW  en 
Eva van Gruppo Sportivo met als reserve Dennis van VVW. 
 
Wijziging in de commissie: 
Henk stopt na 14 jaar met het maken van het wedstrijdprogramma. 
Rob van Madjoe gaat dit van hem overnemen. 
Verder blijft iedereen. 
 
Rondvraag: 
Rob van Madjoe kwam nog even terug op een toernooi 
Misschien nog meer uitdragen wij zijn bij Nivo geweest daar was het heel gauw 
vol. 
Verder geen vragen. 
 
Sluiting: 
Dank jullie voor de inbreng 
En een prettige middag 
 
Vr, Gr, Tineke 
 
 
 
 
 
 
 


